



**RAPPORT
ARTICLE 20.1 DE LA CHARTE DE LA
LANGUE FRANÇAISE**

**REPORT
SECTION 20.1 CHARTER OF
FRENCH LANGUAGE**

Conformément à l'article 20.1 de la *Charte de la langue française* (RLRQ, chapitre C-11), la Ville publie, dans les trois mois suivant la fin de son exercice financier, le nombre de postes au sein de son organisation pour lesquels elle exige, afin d'y accéder notamment par recrutement, embauche, mutation ou promotion ou d'y rester, la connaissance ou un niveau de connaissance spécifique d'une langue autre que la langue française ainsi que ceux pour lesquels une telle connaissance ou un niveau de connaissance est souhaitable.

In accordance with section 20.1 of the Charter of French Language (CQLR, chapter C-11), the Town, within three months after the end of its fiscal year, publish the number of positions within its organization for which it requires a specific level of knowledge of a language other than the French language to obtain the position through, in particular, recruitment, hiring, transfer of promotion, or to keep the position, as well as the positions for which such knowledge or such a lever of knowledge is desirable.

Nombre de postes dont une connaissance ou un niveau de connaissance spécifique d'une langue autre que le français est exigée:

Number of positions for which requires knowledge or a specific level of knowledge of a language other than the French language:

Cadres : 30
Cols bleus : 0
Professionnels : 14
Cols blancs : 267

Managers : 30
Blue collars : 0
Professionals : 14
White collars : 267

Nombre de postes dont une connaissance ou un niveau de connaissance d'une langue autre que le français est souhaitable :

Number of positions where knowledge or such a level of knowledge of a language other than French is desirable:

Cols bleus : 21

Blue collars : 21

Donné à Mont-Royal, le 12 mars 2024.

Given at Mount Royal, on March 12, 2024.